
Izvršni odbor HZSN-a 

Datum: 24. 09. 2024. 

Broj: 2/24/mb 

 

 

ZAPISNIK 
s 8. sjednice Izvršnog odbora HZSN-a održane 24. rujna 2024. godine u Hrvatskom 

olimpijskom odboru u Zagrebu, Odranska 1/1.  

 

Započeto u 17.00 sati 

 

PRISUTNI: Jura Ozmec, Marijan Bakić, Vinko Knežević, Robert Šalinović, Stjepan Balog, 

Nikola Lipovac, Ivana Lukačić, Ana Marija Vuković, Dean Bauer i Damir Senčar 

ODSUTNI: Lovorko Magdić 

 

Sjednica Izvršnog odbora održana je u novom prostoru HOO gdje je i novo sjedište HZSN, u 

Odranskoj 1/1 u Zagrebu. Sjednicu je otvorio predsjednik HZSN-a Jura Ozmec, konstatirao 

da postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa 7. sjednice Izvršnog odbora 

2. Izvješća o aktivnostima između dviju sjednica  

  a/ Registracija izmjena i dopuna statuta 

  b/ Obavijest o razvrstavanju poslovnog subjekta 

  c/ Kongres AIPS-a Santa Susanna/Barcelona 

  d/ Olimpijske igre Pariz 2024 

3. Informacija o stanju na poslovnom računu 

4. Financijski plan za 2025. (informacija) 

5. Izvješće o članstvu 

6. Prijedlog poslovne suradnje s medijima i strukovnim savezima (Ozmec, Balog) 

7.  Razno 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

AD 1. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik s 7. sjednice IO HZSN-a 

 

AD 2. 

Izvješća o aktivnostima između dviju sjednica podnijeli su predsjednik Ozmec (D točka) i 

član Izvršnog odbora Stjepan Balog (C točka) te glavni tajnik Bakić (A i B točka). 

 

AD 3. 

Glavni tajnik izvijestio je članove Izvršnog odbora kako je za HOO-u trebalo dostaviti 

Financijsko plan za 2025. godinu koji je s predsjednikom Jurom Ozmecom usklađen i na 

vrijeme poslan HOO-u. 

 

Ovaj Financijski plan bit će u prosincu predložen na usvajanje 41. Saboru HZSN koji će biti 

održan putem e-maila, najkasnije do 20. prosinca 2024. godine.  Svi prilozi iz ove točke 

nalaze se u prilogu zapisnika. 



 

AD 4. 

Glavni tajnik HZSN izvijestio je članove Izvršnog odbora i o stanju na poslovnom računu, a 

to izvješće je dio ovog zapisnika. 

 

AD 5. 

Glavni tajnik Marijan Bakić izvijestio je o članstvu HZSN kazavši kako je do 24. rujna 

učlanjeno 169 članova od kojih su 125 člana s plaćenom članarinom i 44 umirovljenika koji 

su oslobođeni plaćanja članarine. Zaključeno je da svi skupa i dalje trebamo više poraditi na 

privlačenju novih članova - cilj je 200 članova.  

 

Izvršni odbor jednoglasno je prihvatio podnesena izvješća pod točkama 2., 3., 4. i 5.  

 

AD 6. 

Kako bismo unijeli još jednu dodatnu dimenziju u rad HZSN-a Stjepan Balog je članove IO 

informirao je o prijedlogu modela poslovne suradnje s vodećim medijskim organizacijama 

koji ima za cilj uspostaviti suradnju s vodećim medijskim kućama u RH u kojima je zaposlena 

i većina našeg članstva, putem stipendija brinuti se o budućima naraštajima sportskih novinara 

te osigurati financijsku stabilnost naše udruge. 

 

Nakon opširne rasprave zaključeno je da ćemo predložiti da se u model uključi i HOO. Prije 

slanja pisma namjere vodećim medijskim kućama u Hrvatskoj (HRT, NOVA, RTL, Hanza 

Media, Styria ...) do sljedeće sjednice trebat će obavit razgovore s odgovornima iz tih medija, 

za što se zadužuju Ana-Marija Vuković, Stjepan Balog i Jura Ozmec. O stipendijama će 

trebati  provjeriti zakonske odredbe i Ministarstvo financija te ostale subjekte nakon čega će 

se donijeti konačna odluka o ovom prijedlogu. Cjelovit prijedlog suradnje je u prilogu 

zapisnika. 

 

AD7. 

Izvršni odbor je zaključio kako će HOO-u predložiti da se knjižnica nazove po nedavno 

preminuloj članici HZSN Radici Jurkin, dugogodišnjoj zaposlenici HOO-a koja je bila 

inicijatorica i pokretačica HOO-ove knjižnice te dugogodišnja voditeljica Odjela za 

informiranje i izdavaštvo HOO-a, tajnica Komisije za informiranje i izdavaštvo od 2005. i 

članica uredništva časopisa Olimp. 

 

Izvršni odbor HZSN odlučio je dati potporu kandidaturi našeg člana Zdravka Reića za 

Državnu nagradu za sport „Franjo Bučar“ za životno djelo. 

 

Izvršni odbor na znanje je primio informaciju kako će Ivana Lukačić i dalje biti delegat 

HZSN-a u Skupštini HOO-a, u mandatnom razdoblju 2024-2028. 

 

 

Dovršeno u 18 sati. 

 

 

 

Glavni tajnik HZSN:     Predsjednik HZSN: 

Marijan Bakić       Jura Ozmec 


